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VERSLAG 

 
1. Goedkeuren vorig verslag 

Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Algemeen 
 Capellehof 

Op 15 augustus vond de officiële opening van de dwarsschuur en de stalvleugel plaats. 
Ondertussen gebruiken vzw Mariënstede en vzw ’t Ferm de gebouwen en vinden ook de 
verenigingen hun weg naar de dwarsschuur. In december wordt ook nog een inhuldiging van het 
binnenplein plaats en dit in samenwerking met de provincie. Via Westtoer werd immers een 
subsidie bekomen van € 25.000,00 om het binnenplein aan te leggen. Het Capellehof is immers 
een rustplaats binnen verschillende wandel- en fietsroutes. 
 
Ondertussen blijven er een aantal zaken aanslepen. Vooral de aannemer HVAC heeft nog 
behoorlijk wat werk. De gemeente blijft druk zetten om deze zo snel mogelijk op te lossen. 
 
Op 26 oktober gebeurt de rondgang met onroerend erfgoed om de oplevering van de werken te 
doen. Ondertussen zal ook gekeken worden wat de mogelijkheden zijn om de subsidies te 
ontvangen voor de aanpak van de hoevewoning en de stalvleugel.  
 

 
 Lokaal Energie en Klimaatpact  

Ondertussen vonden verschillende klimaatateliers plaats waar de burgers hun ideeën en meningen 
konden delen. Jammer genoeg was er een heel beperkte opkomst. Daarnaast werden er ook een 
klimaat enquête georganiseerd. Ook hier werd slecht zeer beperkt op gereageerd. Ondertussen 
blijft het gemeentebestuur verder werken aan het klimaatplan en dit in samenwerking met de 
WVI. De bedoeling is dat het duurzaam energie- en klimaatplan 20230 wordt goedgekeurd in de 
gemeenteraad van 9 november 2023.  
 

 Energiedelen 
De gemeente is aan het onderzoeken welke mogelijkheden er bestaan om een 
energiegemeenschap op te richten. Op die manier kunnen gebouwen waar er op bepaalde 
momenten een energieoverschot is door de opwekking via zonnepanelen in plaats van hun energie 
in het net te steken hun energie delen met andere gebouwen. Zij kunnen dan op hetzelfde 
moment deze energie verbruiken. Om die reden werden er op het gemeentehuis ook extra 
panelen gelegd. 

 
 Verledding 

Het gemeentebestuur wenst in de nabije toekomst de openbare verlichting weer de volledige 
nacht te laten branden. Sinds juni 2014 doofde het gemeentebestuur tussen middernacht en 
04u00 (maandag tem. donderdag) de openbare verlichting. Dit leverde een jaarlijkse besparing 
van € 40.000,00 op en zorgde voor een serieuze beperking van de CO2 uitstoot. Door de paniek 
rond de energiecrisis en de spectaculair stijgende energieprijzen werd beslist om te doven vanaf 
23u en ook de zondagnacht werd opgenomen in het doof programma. Hierdoor bespaarde het 
gemeentebestuur ca. € 65.000,00. 
Door extra in te zetten op verledding van de openbare verlichting en de mogelijkheid om de 
ledverlichting te dimmen naar 70, 50 of 30% kan er ook bespaard worden zonder dat de OV dient 
gedoofd te worden. In 2024 zal Fluvius nog een extra inspanning leveren om extra te verledden. 
Vanaf dan zal de OV weer ’s nachts branden zonder dat dit een extra kost voor de gemeente 
betekent.  
 



 
 

 
3. Sport 

 
4. Cultuur 

 Site De Samenkomst – stand van zaken 
Ondertussen zijn de afbraakwerken volledig uitgevoerd. 
Daarnaast is het gemeentebestuur bezig in samenspraak met het architectenbureau tot opmaak 
van het bestek. De bedoeling is om het bestek eind 2023 te laten goedkeuren en daarna te 
publiceren. Op die manier hopen we tegen april een aannemer te kunnen aanstellen. 

 
5. Jeugd 

 Chaplin zonnepanelen 
Tijdens de vorige vergadering werd al aangegeven dat het gemeentebestuur besliste om 
zonnepanelen op het jeugdhuis Chaplin te leggen. De werken werden gegund aan Batimont Solar. 
Tot op vandaag werden de installatie nog niet geplaatst. De aannemer geeft aan dat er heel veel 
aanvragen zijn en dat het slechte weer van de voorbije weken de reden zijn. Normaal staat het nu 
op de planning om begin november, indien het weer het toelaat, de installatie te plaatsen. 

 
 Aanleg omgeving jeugdlokalen 

Tijdens de zomermaanden ontstond er commotie omtrent de omgeving rond de jeugdlokalen te 
Ledegem. 
Tijdens de afbraakwerken van de Samenkomst en de school werd ook de oude speelplaats 
opgebroken. Hierbij werd ook het gedeelte voor de jeugdlokalen verwijderd. Dit was nodig om op 
diverse plekken boringen te kunnen doen. Daarnaast kwamen de jeugdlokalen zonder energie te 
zitten omdat de energie vanuit de stookplaats van de school kwam. Het gemeentebestuur plaatste 
daarom een elektrische groep. Zij konden ook het sanitair aan de sporthal te Ledegem gebruiken 
tijdens hun werking. 
Hoewel er voorafgaandelijk overleg was met de Chiro en zij geen bemerkingen hadden, bleek er 
tijdens de zomer toch een probleem. Daarom heeft de gemeente gezorgd voor een elektrische 
werfaansluiting zodat alle lokalen opnieuw stroom hebben en werd er een toegangsweg in 
steenslag aangelegd. In verschillende lokalen werden ook elektrische vuurtjes geplaatst om 
tijdens de wintermaanden toch te kunnen verwarmen.  
 

6. Varia 
 Vraag komt om de uren rond studeren in het lokaal aan Den Traveir beter te regelen. 

Er wordt gevraagd aan Vrije Tijd om contact op te nemen met sleutelverantwoordelijke. 
 Problemen met storend geluid ventilatie in Oud Arsenaal zijn van de baan.  


